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УТВРЂУЈЕ СЕ да су на главни претрес приступили: 

 

• заменик тужиоца за ратне злочине Небојша Марковић, 
• пуномоћник оштећених Славица Јовановић, 
• сви оптужени, 
• и браниоци: 
- адв. Бранкица Мајкић - бранилац опт. Љубана Деветака и 

Милана Девчића, 
- адв. Градимир Налић - бранилац опт. Милана Радојчића, 
- адв. Војислав Вукотић, бранилац опт. Жељка Крњајића, а на 

данашњем главном претресу мењаће и адв. Јасмину Живић - 
браниоца опт. Дарка Перића,  

- адв. Бранко Лукић - бранилац опт. Миодрага Димитријевића и 
Радована Влајковића,  

- адв. Бранко Димић, бранилац опт. Радисава Јосиповића, 
- адв. Гордана Живановић - бранилац опт. Јована 

Димитријевића, 
- адв. Слободан Живковић - бранилац оптужених Саше 

Стојановића и Драгана Бачића, а на данашњем главном 
претресу мењаће и адв. Браниславу Фурјановић, браниоца 
оптужених Зорана Косијера и Петронија Стевановића, 

- адв. Радослав Шошкић, бранилац опт. Александра 
Николајидиса. 

 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Изволите. 
Адв. БРАНКИЦА МАЈКИЋ:  Са Вашим допуштењем, судија, ако не 
завршимо до пола један, тада бих напустила претрес, мењаће ме 
колега Налић. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Само моменат, не може да Вас мења колега 
Налић, зато што су у колизији одбране. 
Адв. ВОЈИСЛАВ ВУКОТИЋ:  Могу ја, није спорно. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Не можете ни Ви, исто су у колизији одбрана 
Љубана Деветака и Крњајића у једном делу. 
Адв. СЛОБОДАН ЖИВКОВИЋ:  Ево могу ја. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Ево погледаћемо, Косијер, Стевановић  и 
мењате. 
Адв. СЛОБОДАН ЖИВКОВИЋ:  Ја мењам Фурјановићку. 
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ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Мењате Фунановићу, не можете ни Ви, може 
Гордана Живановић би могла. 
 

Суд доноси 

Р Е Ш Е Њ Е 
 

Да се главни претрес ОДРЖИ. 
 
Претрес је ЈАВАН. 
 
Главни претрес се наставља у 09 часова и 55 минута. 

 

НАСТАВАК ДОКАЗНОГ ПОСТУПКА 

ИСПИТИВАЊЕ СВЕДОКА 
 
 

КОНСТАТУЈЕ СЕ да се испитивање сведока врши путем 
видеоконференцијске везе успостављене са Жупанијским судом у 
Вуковару. 
 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Добар дан, госпођо Курбел, да ли се чујемо? 
Судија ЈАДРАНКА КУРБЕЛ: Добар дан, чујемо се добро ја мислим. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Реците ми, ко је од сведока приступио? Видим 
да је мушкарац у судници, вероватно Драган Накић? 
Судија ЈАДРАНКА КУРБЕЛ: Да, приступио је Драган Накић. 
Сведокиња Ана Пољак није дошла, иако је уредна достава за њу 
била, тако да имамо за сада само сведока овог овде. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Само гласније, ја Вас не чујем јасно, 
претпостављам и остали. Нисмо чули за сведока Ану Пољак, није 
приступила а? 
Судија ЈАДРАНКА КУРБЕЛ: Није приступила, достава позива је 
уредна. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро, да ли има нека медицинска 
документација или нешто? 
Судија ЈАДРАНКА КУРБЕЛ: Не, не. 
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ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Реците ми, да ли је судијски помоћник Вишег 
суда у Београду дошао, приступио код Вас у суд? 
Судија ЈАДРАНКА КУРБЕЛ: Дошла је Ирина Ковачевић. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Добро, у реду. 
 

У Жупанијском суду у Вуковару присутан судијски  
помоћник Вишег суда у Београду Ирина Ковачевић, а 
испитивање ће се вршити у присуству судије Јадранке Курбел. 

 

СВЕДОК ДРАГАН НАКИЋ 
 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Добар дан, господине Накићу. Да ли ме чујете? 
Сведок ДРАГАН НАКИЋ:  Добар дан, чујем Вас. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Узећемо Вам прво личне податке. Име Вашег 
оца? 
Сведок ДРАГАН НАКИЋ:  Иван. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Од оца, нисам чула добро?   
Сведок ДРАГАН НАКИЋ:  Иван. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Од оца  Ивана, шта сте Ви по занимању? 
Сведок ДРАГАН НАКИЋ:  Полицајац у мировини. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Полицајац у пензији. Са станом у, адреса? 
Сведок ДРАГАН НАКИЋ:  Товарник, ул.Јауковац 16. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Вуковарска 16? 
Сведок ДРАГАН НАКИЋ:  Јауковац 16. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  А година рођења? 
Сведок ДРАГАН НАКИЋ:  1962. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Место рођења? 
Сведок ДРАГАН НАКИЋ:  Товарник. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Прочитаћу Вам имена и презимена оптужених 
па ћете рећи да ли сте са неким у сродству или да ли сте са неким у 
завади – Љубан Деветак, Милан Девчић, Милан Радојчић, Жељко 
Крњајић, Миодраг Димитријевић, Дарко Перић, Радован Влајковић, 
Радисав Јосиповић, Јован Димитријевић, Саша Стојановић, Драган 
Бачић, Зоран Косијер, Петроније Стевановић, Александар 
Николајидис? 
Сведок ДРАГАН НАКИЋ:  Не. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Бићете саслушани као сведок, као сведок сте 
дужни истину да говорите, давање лажног исказа је кривично дело. 
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Нисте дужни да одговарате на поједина питања, уколико би себе 
или неког свог блиског сродника изложили тешкој срамоти, знатној 
материјалној штети или кривичном гоњењу.  
 Пре него што кренете да дајете исказ, положићете заклетву 
понанвљајући ове речи које ја изговорим – заклињем се. 
Сведок ДРАГАН НАКИЋ:  Заклињем се. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Да ћу о свему. 
Сведок ДРАГАН НАКИЋ:  Да ћу о свему. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Што пред судом будем питан. 
Сведок ДРАГАН НАКИЋ:  Што пред судом будем питан. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Говорити само истину. 
Сведок ДРАГАН НАКИЋ:  Говорити само истину. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  И да ништа од онога што ми је познато.  
Сведок ДРАГАН НАКИЋ:  И да ништа од онога што ми је познато. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Нећу прећутати. 
Сведок ДРАГАН НАКИЋ:  Нећу прећутати. 

 
Сведок ДРАГАН НАКИЋ, од оца Ивана, по занимању 

полицајац у пензији, са пребивалиштем у Товарнику, ул. Јауковац 
16, рођен 1962. године у Товарнику, са оптуженима несродан, није 
у завади, опоменут, упозорен, а након полагања заклетве, 
изјављује: 
 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Пред  Вишим судом у Београду против ових 
четрнаест лица чија сам Вам имена имена и презимена прочитала, 
води се кривични поступак због кривичног дела ратни злочин 
против цивилног становништва. Предмет оптужбе је страдање 69 
цивила хрватске националности у месту Ловас у десетом и 
једанаестом месецу 1991. године и ближи предмет је напад на 
Ловас, страдање цивила у нападу, затим телесна повређивања, 
убиства и противзаконита затварања цивилног становништва у овом 
периоду у селу и догађаји на такозваном минском пољу и страдање 
цивила при овом догађају.  
 Испричаћете суду шта је Вама у вези ових дешавања познато. 
Тужилац Вас је предложио као сведока јер су Вас неки сведоци 
спомињали да имате извесна сазнања о догађајима који су 
претходили нападу на Ловас. Изволите господине Накићу. Да ли ме 
чујете? 

ВР
З 0

38
0



5/33 
Транскрипт аудио записа 

са главног претреса од 27. децембра 2010. године 

-видеоконференцијска веза са Жупанијским судом у Вуковару- 

 
 

Сведок ДРАГАН НАКИЋ:  Чујем, чујем. Довела ме је војска у Ловас и 
оставили су ме у кући а после сам ја сазнао да је то кућа била од 
Рудића. И тамо су ме оставили и када су они отишли нападати 
Ловас, војска, мене су оставили и ја сам оданде побегао. То је моје 
све што знам о Ловасу. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Добро, изволите тужиоче.  
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА:   Добар дан, ја сам Небојша Марковић, заменик 
тужиоца за ратне злочине.  
Сведок ДРАГАН НАКИЋ:  Добар дан. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА:   Кажите ми, пре него што ћете доћи у Ловас, 
што су Вас довели у Ловас, где сте Ви живели? 
Сведок ДРАГАН НАКИЋ:  У Товарнику. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА:   А кажите ми, да ли сте тамо били од накога 
ухапшени или затворени и када је то било? 
Сведок ДРАГАН НАКИЋ:  У Товарнику сам био, да. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Да ли Вас је неко после ту ухапсио у 
Товарнику, да ли су Вас затворили? 
Сведок ДРАГАН НАКИЋ:  Да, да, јесте. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА:  Када је то било? 
Сведок ДРАГАН НАКИЋ: Мислим да је био 20.09.1991. године или 21. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА:   И где сте били, како су Вас ухапсили? 
Сведок ДРАГАН НАКИЋ:  На граници сам кренуо према Србији и 
ухватили су ме на граници код православног гробља. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА:   Са ким сте Ви били тада? 
Сведок ДРАГАН НАКИЋ:  Био сам ја, супруга, двоје деце и мајка 
моја. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА:   Јесу и њих ухапсили? 
Сведок ДРАГАН НАКИЋ:  Њих исто, али њих су одвели у Шид, у онај 
неки стционар, неки смештај, немам појма где. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА:   А са Вама шта је било? 
Сведок ДРАГАН НАКИЋ:  Мене су одвели у полицију. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА:   У полицију? 
Сведок ДРАГАН НАКИЋ:  Да. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Ко Вас је тамо, јесу Вас саслушавали у 
полицији, да ли је то станица полиције где су Вас одвели? 
Сведок ДРАГАН НАКИЋ:  У центру Шида станица полиције. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА:   И колико сте тамо боравили? 
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Сведок ДРАГАН НАКИЋ:  Па пар сати јер су нас пред јутро одвезли 
за Београд. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА:   А после тога? 
Сведок ДРАГАН НАКИЋ:  За Митровицу. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА:   А јесте се поново враћали у Товарник? 
Сведок ДРАГАН НАКИЋ:  Вратили су ме па након неких седам, осам 
дана, сада ја не знам точно колико је то било, вратили су нас у кућу 
доктора Цвејића у Товарнику, где је била милиција смештена. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА:  И где сте онда боравили, ту сте били 
затворени? 
Сведок ДРАГАН НАКИЋ:  Ту сам био затворен, да, у тој кући одзада у 
неким просторијама. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Добро, за време тог боравка, да ли Вас је неко 
испитивао, саслушавао? 
Сведок ДРАГАН НАКИЋ:  Јесте. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА:   Ко, да ли се сећате? 
Сведок ДРАГАН НАКИЋ:  Жељко Крњајић. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА:   И шта је тражио од Вас шта да испричате? 
Сведок ДРАГАН НАКИЋ: Да ли сам био под наоружањем, где су 
минска поља по Товарнику, за неке људе остале где су, где се 
налазе, ко је наоружан био, а ја то нисам могао све знати. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА:   А шта сте Ви у то време радили, јесте и тада 
били полицајац? 
Сведок ДРАГАН НАКИЋ:  Нисам. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Кажите ми, да ли Вас је испитивао нешто у 
вези са Ловасом, да ли сте Ви нешто за Ловас имали нека сазнања? 
Сведок ДРАГАН НАКИЋ:  Не. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА:   Добро, и за то време које  сте провели сада у 
Товарнику, у тој кући Цвејића, како су се понашали према Вама? 
Сведок ДРАГАН НАКИЋ:  Тукли су ме. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Ко Вас је тукао да ли знате? 
Сведок ДРАГАН НАКИЋ:  Милош Станимировић, Срдић, тата му је 
Трифун, само мало, Стеван и Милош овај Станимировић. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА:   А одакле су та двојица иначе? 
Сведок ДРАГАН НАКИЋ:  Тројица. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА:   Тројица. 
Сведок ДРАГАН НАКИЋ:  Та двојица су из Товарника, а Крњајић, он 
је из Ловаса. 
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ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА:  Да ли Вас је и он тукао? 
Сведок ДРАГАН НАКИЋ:  Па ту и тамо. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА:   Кажите ми сада, како је сада дошло до тога 
да и Ви кренете за Ловас, када су Вам то казали да треба да идете? 
Сведок ДРАГАН НАКИЋ:  То је било у току ноћи и ми смо пред јутро, 
ја не знам сада, иза дванаест сати је то било вероватно када смо 
кренули, па су нас возили до горе почетка шуме и онда смо ишли 
пешице.  
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: А ко Вам је то рекао да идете, да ли сте 
познавали то лице које је наредило да и Ви идете? 
Сведок ДРАГАН НАКИЋ:  Жељко Крњајић. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА:   И шта Вам је казао, шта Ви треба да радите, 
зашто Вас воде? 
Сведок ДРАГАН НАКИЋ:  Не знам зашто је мене водио, али мога 
суседа знам зашто је водио, Маринковић, Маринковић Стјепана, 
Стипу. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА:   Како њега зову? 
Сведок ДРАГАН НАКИЋ:  Лимар. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА:  Лимар или Лисац можда? 
Сведок ДРАГАН НАКИЋ:  Лисац, Лимар, Лисац, да. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА:   А што су њега водили? 
Сведок ДРАГАН НАКИЋ:  Њега су водили зато што је његова жена 
била из Ловаса и тамо је била у подруму где је била, немам појма, а 
зашто су мене водили, не знам. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА:   Нису Вам ништа посебно казали шта треба да 
радите? 
Сведок ДРАГАН НАКИЋ:  Не када смо изашли и када смо ишли 
пешке, ми смо ишли испред војске, као да будемо живи штит, оно 
ако би неко пуцао, ако би нешто, да ми прво страдамо, али није нам 
то нико рекао, то је моје мишљење. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА:   А јесте могли тамо да видите евентуално ко 
сада командује том војском, колико је било те војске испред које ви 
идете? 
Сведок ДРАГАН НАКИЋ:  Па било је пуно. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Добро, питаћу Вас после за неке од ових 
оптужених да ли их знате, сем за  Крњајића за кога кажете да га 
знате. И кажите ми, шта се онддешава када сте дошли близу Ловаса, 
да ли је та војска остала у једној групи или се поделила? 
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Сведок ДРАГАН НАКИЋ:  Ја тамо где сам био, ми смо дошли у кућу 
код тога Рудића. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА:   А колико је вас било? 
Сведок ДРАГАН НАКИЋ: Што сам могао видети у Ловасу, ја што сам 
могао видети, то је било тамо, за друго не знам, тамо је био један 
део војске вероватно. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА:  Колико је људи не знате? 
Сведок ДРАГАН НАКИЋ:  Па не знам, могу сада бубати без везе али. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА:  И кажите ми, међу њима да ли је био неко 
кога познајете у тој групи? 
Сведок ДРАГАН НАКИЋ:  Жељко Крњајић.  
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Добро, кажите ми сада, да ли је био ујутру 
неки артиљеријски напад? 
Сведок ДРАГАН НАКИЋ:  Јесте. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА:   Да ли сте Ви дошли у ту кућу пре или после 
тог напада? 
Сведок ДРАГАН НАКИЋ:  Пре. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА:  Пре напада? И кога је било, да ли је некога 
било у тој кући већ када сте Ви дошли? 
Сведок ДРАГАН НАКИЋ:  Рудић нас је дочекао. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА:   И да ли је нешто сада било разговора о томе, 
шта се ради, да ли сте Ви нешто радили у тој кући или сте нешто 
чекали? 
Сведок ДРАГАН НАКИЋ:  Мене су у подрум доле ставили и нису ме 
закључали. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА:   Добро. 
Сведок ДРАГАН НАКИЋ:  Оставили су ме доле и рекли су када 
заврше, у Ловасу да ће доћи по мене. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: А кажите ми, јесу они рекли, да ли је неко 
помињао да ће доћи до артиљеријског напада? 
Сведок ДРАГАН НАКИЋ:  Па ја то нисам чуо. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА:   И после, колико времена сте ту били када је 
почео тај артиљеријски напад? 
Сведок ДРАГАН НАКИЋ:  Па ја сам био можда једно два, три сата и 
онда сам побегао одатле. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА:   Али сам артиљеријски напад, јесте Ви одмах 
после тог напада побегли или сте још чекали, мислим колико сте 
били затворени пре него што ће почети напад? 
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Сведок ДРАГАН НАКИЋ:  Па можда је то трајало сат времена и онда 
сам ја оно мислио, хоћу побећи, нећу побећи, не знам шта да радим, 
жена ми је и деца су ми у Србији, шта ће са њима бити и онда сам 
све размишљао и решио сам као да сам добио неку поруку од бога 
или не знам од кога, да бежим и тако сам одлучио. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА:   А да ли Вам је неко пре него када су Вас ту 
ставили, да ли Вам је неко предочавао нешто у вези са женом и 
децом ако будете побегли? 
Сведок ДРАГАН НАКИЋ:  Је ми рекао Жељко Крњајић овако овако, 
«ја знам да су ти жена и деца у Шиду, ако побегнеш, ми ћемо их 
побити тамо». Али сада овако, мене су могли убити тамо када су 
хтели и у тај подрум бацити бомбу, значи неко ме је спасио, можда 
ме је спасио и тај Жељко Крњајић, што у то не сумњам. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА:  Добро, кажите ми, та група за коју не знате 
колико је људи било, ко је командовао том групом, да ли сте то 
могли да закључите? 
Сведок ДРАГАН НАКИЋ:  Вероватно Жељко Крњајић. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА:  Након што сте побегли, јесте се задржавали 
уопште у Ловасу? 
Сведок ДРАГАН НАКИЋ:  Нисам. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА:   А кажите ми, овај, то колико сте дошли ноћу, 
да ли можете да оцените, где је та кућа Рудићева, да ли је то, 
колико сте ушли у село да би ушли у ту кућу? 
Сведок ДРАГАН НАКИЋ:  Иначе Ловас слабо познајем, али то је сада 
од главне цесте Товарник-Вуковар, има неки багремик тамо и одатле 
се ишло до неке циглане и то је у бити на крају села негде, према 
Опатовцу, мислим да је према Опатовцу, негде у том правцу. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА:   Јесте Ви имали некакву родбину у Ловасу? 
Сведок ДРАГАН НАКИЋ:  Не. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Нисте? Овде осим Крњајића, постоје још три 
оптужена лица која су иначе из Ловаса, па ћу Вас питати, да ли сте 
њих познавали тада – Љубан Деветак? 
Сведок ДРАГАН НАКИЋ:  Не. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА:   Милан Девчић? 
Сведок ДРАГАН НАКИЋ:  Када бих видео слику. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА:   Милан Радојчић? 
Сведок ДРАГАН НАКИЋ:  Не. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА:   Немам више питања. 
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ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Изволите даље. 
Адв. БРАНКИЦА МАЈКИЋ: Добар дан, господине Накићу, ја сам 
Бранкица Мајкић, бранилац оптуженог Љубана Деветака и Милана 
Девчића. Ја бих имала за Вас само неколико питања у вези са овим 
што сте данас говорили. Кажите ми најпре, ко је Вас ухапсио када 
сте кренули ка граници са Србијом? 
Сведок ДРАГАН НАКИЋ:  Војска. 
Адв. БРАНКИЦА МАЈКИЋ:  А у Товарник сте спроведени из Београда 
или сте сами дошли, након Београда и Сремске Митровице? 
Сведок ДРАГАН НАКИЋ:  Проведени аутобусом. 
Адв. БРАНКИЦА МАЈКИЋ: А реците ми, да ли сте били Ви у 
Товарнику у време када је био напад на Товарник? 
Сведок ДРАГАН НАКИЋ:  Да. 
Адв. БРАНКИЦА МАЈКИЋ:  А да ли Вам је познато можда, да ли су у 
Товарнику након напада куће обележаване белим тракама или да је 
становништво носило неке беле ознаке? 
Сведок ДРАГАН НАКИЋ:  Нисам Вас чуо, опростите. 
Адв. БРАНКИЦА МАЈКИЋ:  Након пада Товарника, да ли Вам је 
познато да ли је становништво месно носило беле траке или неке 
ознаке? 
Сведок ДРАГАН НАКИЋ:  Јесте, носили су. 
Адв. БРАНКИЦА МАЈКИЋ: Хвала Вам. Кажите ми, ово вече када 
крећете пут Ловаса, оптприлике, колика је група која креће? 
Сведок ДРАГАН НАКИЋ:  Опет Вас нисам чуо добро. 
Адв. БРАНКИЦА МАЈКИЋ:  Колика је група која креће, са којом сте 
Ви кренули пут Ловаса, колико је људи било 10.10.? 
Сведок ДРАГАН НАКИЋ:  Па не могу рећи сада точно колико је било, 
али могу сада рећи 100, 200 људи или шта ја знам, не знам, нисам 
могао видети то. 
Адв. БРАНКИЦА МАЈКИЋ:  А реците ми, одакле је група кренула? 
Сведок ДРАГАН НАКИЋ:  Ја сам био у Цвејићевој кући и кренули смо 
испред куће у Товарнику Вучковић Петра. 
Адв. БРАНКИЦА МАЈКИЋ:  И како стижете до Ловаса, пешке или 
неким превозним средством? 
Сведок ДРАГАН НАКИЋ:  Војна возила су нас возила. 
Адв. БРАНКИЦА МАЈКИЋ:  Да ли је било неког заустављања ради 
наоружавања групе? Да ли се сећате неког заустављања код 
бензинске станице? 
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Сведок ДРАГАН НАКИЋ:  Јао сада се то не могу баш сетити. 
Адв. БРАНКИЦА МАЈКИЋ:  Добро, кажите ми, Ваша је претпоставка 
да сте ви ишли испред групе као живи штит, а да ли је било 
ситуације да је један део групе ишао испред Вас у неким тренуцима? 
Сведок ДРАГАН НАКИЋ:  Да. 
Адв. БРАНКИЦА МАЈКИЋ:  А кажите ми, да ли се сећате, да ли је 
било препрека на путу? 
Сведок ДРАГАН НАКИЋ:  Па ишли смо цестом и није било препрека 
никаквих. 
Адв. БРАНКИЦА МАЈКИЋ:  Конкретно, да ли се сећате да  је пао 
далековод? 
Сведок ДРАГАН НАКИЋ:  Не. 
Адв. БРАНКИЦА МАЈКИЋ:  Добро, хвала Вам, ја немам више питања 
за Вас. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Изволите даље. 
Адв. ГРАДИМИР НАЛИЋ: Добар дан, господине Накићу ја сам 
Градимир Налић, ја браним Милана Радојчића. Реците ми, молим 
Вас, када Вас је, пре него што Вас је први пут лишила слободе 
војска, кажете када сте се са породицом кретали у близини кажете 
српске границе, јесте Ви то покушавали да пређете у Србију са 
породицом? 
Сведок ДРАГАН НАКИЋ:  Да. 
Адв. ГРАДИМИР НАЛИЋ:  А зашто реците ми молим Вас? Можете ли 
то да ми објасните? 
Сведок ДРАГАН НАКИЋ: Ја сам у ауту био сам, а супругу су ми 
одвезли војска и њу и децу, а одвезао је, ја му не знам сада име и 
презиме, из Товарника се он оженио и његова је жена била са мојом 
женом и децом у подруму и када су њих одвезли за Шид, онда сам 
се ја уплашио да ми неће нешто направити са женом и децом и онда 
сам ја кренуо према Србији. 
Адв. ГРАДИМИР НАЛИЋ:  Значи, Вас нису заједно са женом и децом 
лишили слободе него одвојене две акције, је ли тако? 
Сведок ДРАГАН НАКИЋ:  Не, не, њих су одвезли, војска их је 
одвезла. 
Адв. ГРАДИМИР НАЛИЋ:  Да ли су они отишли добровољно тада? 
Сведок ДРАГАН НАКИЋ:  Не. 
Адв. ГРАДИМИР НАЛИЋ:  Да ли су они тада отишли добровољно због 
неких разлога? 
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Сведок ДРАГАН НАКИЋ:  Не, јер је овај дошао по своју женуи децу и 
онда је и моје покупио. 
Адв. ГРАДИМИР НАЛИЋ:  Добро, реците ми, молим Вас, јесте ли Ви 
пре тог хапшења узимали учешћа у некаквим оружаним снагама или 
у некаквој одбрани? 
Сведок ДРАГАН НАКИЋ: Па били смо на стражама. 
Адв.ГРАДИМИР НАЛИЋ: Где сте били на стражама и ко је 
организовао те страже господине? 
Сведок ДРАГАН НАКИЋ: Па организовали су овде из Товарника, а 
био сам на железничкој станици према Илачи и према Вуковару 
једно вријеме исто. 
Адв.ГРАДИМИР НАЛИЋ: Јесте ли Ви били у активном или у 
резервном односно причувном саставу полиције? 
Сведок ДРАГАН НАКИЋ: У никаквом, у никаквом. 
Адв.ГРАДИМИР НАЛИЋ: Када сте онда постали полицајац? Сад нам 
рекосте да сте у пензији полицајац. 
Сведок ДРАГАН НАКИЋ: 1993. 
Адв.ГРАДИМИР НАЛИЋ: Добро. Реците ми молим вас јесте ли пре 
тога јесте ли се налазили икад на списку припадника 204. 
Вуковарске бригаде? 
Сведок ДРАГАН НАКИЋ: Па можда ме је неко могао ставити пошто 
сам био на стражи али нисам никад ја добровољно. 
Адв.ГРАДИМИР НАЛИЋ: Јесте ли Ви негде изјавили да сте били 
припадник 204. Вуковарске бригаде? 
Сведок ДРАГАН НАКИЋ: Па сад се не могу сјетити. 
Адв.ГРАДИМИР НАЛИЋ: Јесте ли можда 2009. године то изјавили 
негде? 
Сведок ДРАГАН НАКИЋ: Можда су ме они водили као припадника 
али нисам био припадник. 
Адв.ГРАДИМИР НАЛИЋ: Добро, кажите ми молим вас то када сте 
ухапшени Ви сте кажете путничким аутом кренули према граници са 
Србијом, јесте ли Ви били сами у ауту, јесте ли Ви возили ауто или 
ја нисам добро разумео? 
Сведок ДРАГАН НАКИЋ: Ја сам возио ауто. 
Адв.ГРАДИМИР НАЛИЋ: Добро, и где сте тачно заустављени, је ли то 
био јавни пут или сте заустављени негде ван јавног пута? 
Сведок ДРАГАН НАКИЋ: На цести Товарник-Шид код православног 
гробља. 
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Адв.ГРАДИМИР НАЛИЋ: Ко Вас је ту зауставио, је ли то била нека 
контролна тачка или? 
Сведок ДРАГАН НАКИЋ: Па вјероватно тако нешто, војска је била 
све тамо. 
Адв.ГРАДИМИР НАЛИЋ: Кад кажете «војска» да ли при томе мислите 
на ЈНА? 
Сведок ДРАГАН НАКИЋ: Па и ЈНА је била и били су ови и наши што 
онај каже сусједи обучени. 
Адв.ГРАДИМИР НАЛИЋ: Добро, реците ми молим вас када сте 
одведени у Београд, ко Вас је одвезао у Београд? Је ли то војна 
полиција или неки други орган? 
Сведок ДРАГАН НАКИЋ: Па претпостављам војна полиција. 
Адв.ГРАДИМИР НАЛИЋ: На основу чега тако претпостављате? На 
основу чега претпостављате, шта Вас наводи на такву претпоставку 
да су они? Надам се да нисам ја. 
Сведок ДРАГАН НАКИЋ: Па кад су нас довели у Шид у милицију било 
је и војне полиције и било је ове полиције, откуд ја знам испребијан 
тамо ко ме је возио. 
Адв.ГРАДИМИР НАЛИЋ: Добро, а где сте били у Београду? 
Сведок ДРАГАН НАКИЋ: Али претпостављам да је војна полиција. 
Адв.ГРАДИМИР НАЛИЋ: Знате ли где сте били у Београду? 
Сведок ДРАГАН НАКИЋ: Молим? 
Адв.ГРАДИМИР НАЛИЋ: Знате ли где су Вас одвели после у Београд, 
где сте били у Београду и колико сте тамо били? 
Сведок ДРАГАН НАКИЋ: Ја Београд не знам али мислим да су нас 
одвели на овај, тако се причало војни затвор јер Бубањ поток или 
Бањица или како се зове, ја не знам. 
Адв.ГРАДИМИР НАЛИЋ: Кажите ми молим вас у том затвору јесу ли 
војна полиција била у затвору? 
Сведок ДРАГАН НАКИЋ: Војна лица сам видио. 
Адв.ГРАДИМИР НАЛИЋ: Јесу ли они Вас тамо испитивали? 
Сведок ДРАГАН НАКИЋ: Јесу. 
Адв.ГРАДИМИР НАЛИЋ: Да ли можете да се сетити на  које 
околности су Вас испитивали? 
Сведок ДРАГАН НАКИЋ: Па исто као и у Товарнику и оно где су мине 
биле постављене, ко је вас звао да се обучете, ко је ово, ко је оно и 
тако. 
Адв.ГРАДИМИР НАЛИЋ: Какву сте Ви униформу имали господине? 
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Сведок ДРАГАН НАКИЋ: Ја? 
Адв.ГРАДИМИР НАЛИЋ: Да. 
Сведок ДРАГАН НАКИЋ: Никакву. 
Адв.ГРАДИМИР НАЛИЋ: Па кажете да се обучете, нисам разумео 
онда? 
Сведок ДРАГАН НАКИЋ: Имао сам траперице и мислим да сам имао 
зелену мајицу. 
Адв.ГРАДИМИР НАЛИЋ: Добро. Јесу ли Вас испитивали на околности 
да ли сте припадник хрватских неких снага оружаних? 
Сведок ДРАГАН НАКИЋ: Јесу. 
Адв.ГРАДИМИР НАЛИЋ: Добро. Реците ми молим вад одатле из 
Београда Вас воде после колико дана у Митровицу и где у 
Митровицу? 
Сведок ДРАГАН НАКИЋ: У Митровицу у затвор. 
Адв.ГРАДИМИР НАЛИЋ: Је ли то војни затвор неки или цивилни? 
Сведок ДРАГАН НАКИЋ: Цивилни, ја мислим да је цивилни. 
Адв.ГРАДИМИР НАЛИЋ: Реците ми и одатле Вас враћају кажете 
аутобусом у Товарник, колико је лица било још с Вама и ко су та 
лица која су с Вама враћана назад? Јесу ли то житељи Товарника 
или? 
Сведок ДРАГАН НАКИЋ: Па било нас је спремито пар аутобуса, сад ја 
знам онај аутобус у којем сам ја дошо. Било нас је негде тридесет, 
четрдесет, сад не знам точно, нисам бројо. 
Адв.ГРАДИМИР НАЛИЋ: И онда у Товарнику, кажете, у станици 
полиције сте даље лишени слободе, је ли тако? 
Сведок ДРАГАН НАКИЋ: Јесте. 
Адв.ГРАДИМИР НАЛИЋ: Је ли осим Вас из те групе у аутобусу још 
неко био? 
Сведок ДРАГАН НАКИЋ: Па било их је али вјероватно има 50% већ 
који су покојни. 
Адв.ГРАДИМИР НАЛИЋ: Добро, а реците ми молим вас када сте 
кренули са том групом из Товарника према Ловасу, кажете да сте 
једно време вожени војним возилима, а онда су се зауставили и 
кренули сте пешице, је ли тако? 
Сведок ДРАГАН НАКИЋ: Јесте. 
Адв.ГРАДИМИР НАЛИЋ: Како сте ишли? Јесте ишли, каква је колона 
била? Да ли је колона тако што се иде један иза другог или су нешто 
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неорганизовани или другачије те формације биле, можете ли да нас 
упутите? 
Сведок ДРАГАН НАКИЋ: Један иза другог. 
Адв.ГРАДИМИР НАЛИЋ: Један иза другог. И ко је био иза кога? Јесте 
ли Ви били на челу? 
Сведок ДРАГАН НАКИЋ: Сад ја не знам јесам ли ја био први или је 
тај «Лисац» био први, углавном нас двојица смо били први, а иза 
нас је војска била можда неких десетак – двадесет метара. 
Адв.ГРАДИМИР НАЛИЋ: А када је, у којим ситуацијама, мало пре сте 
рекли на питање колегинице да је повремено била војска испред 
вас, када се то дешавало? Јесу ли они вас нешто претицили или сте 
ви заостајали, шта се дешавало? 
Сведок ДРАГАН НАКИЋ: Војска је била док смо ишли главном цестом 
кад смо из возила изишли. 
Адв.ГРАДИМИР НАЛИЋ: Добро. 
Сведок ДРАГАН НАКИЋ: Цестом Товарник-Вуковар, али кад смо 
кренули преко поља онда смо ми први били, сад ја не знам јесам ли 
ја био први или је «Лисац» тај био први, а војска иза нас, кроз 
кукурузе смо ишли. 
Адв.ГРАДИМИР НАЛИЋ: Кад сте стигли у кућу ту кажете, јесте рекли 
да је Тепавчева? 
Сведок ДРАГАН НАКИЋ: Рудићева. 
Адв.ГРАДИМИР НАЛИЋ: Рудићева,  пардон, у Рудићеву кућу, јесте ли 
се ту одмарали мало, јесте ли добили нешто да попијете, да 
поједете? 
Сведок ДРАГАН НАКИЋ: Нисам добио ништа. 
Адв.ГРАДИМИР НАЛИЋ: Је ли Вас ту неко тукао? 
Сведок ДРАГАН НАКИЋ: Није ме нико ту туко. 
Адв.ГРАДИМИР НАЛИЋ: Добро, и кад су Вас оставили у том подруму 
рекли сте да је незакључан подрум. 
Сведок ДРАГАН НАКИЋ: Јесте. 
Адв.ГРАДИМИР НАЛИЋ: Јесте. Је ли остављен било какав стражар ту 
уз вас? 
Сведок ДРАГАН НАКИЋ: Није. 
Адв.ГРАДИМИР НАЛИЋ: Ви кад сте изашли ви никога нисте видели 
да вас чува, је ли тако? 
Сведок ДРАГАН НАКИЋ: Ја сам изашо на двориште. 
Адв.ГРАДИМИР НАЛИЋ: Добро. 
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Сведок ДРАГАН НАКИЋ: То је било на клипу онако на дрво па се 
могло прстом онако дигнут и отворити врата. Ја сам изишо на 
двориште, имо сам цигарете али нисам имо шибицу. 
Адв.ГРАДИМИР НАЛИЋ: А како сте раније кад сте били у том војном 
затвору и у Митровици и у Товарнику јесте били закључавани ви 
или вас је неко на дрвце држао? 
Сведок ДРАГАН НАКИЋ: У Товарнику смо били закључани. 
Адв.ГРАДИМИР НАЛИЋ: И у Београду претпостављам и у Митровици? 
Сведок ДРАГАН НАКИЋ: Вјеројатно, не знам. 
Адв.ГРАДИМИР НАЛИЋ: Добро, онда разумем ово што сте се. Реците  
ми молим вас, односно ја немам више за Вас питања, ја се Вама 
захваљујем, ја бих само ако могу да ставим приговор на питања 
тужиоца, значи на једно питање у ствари само ћу. Тужилац је питао 
управо код ове ситуације коју сам ја сад описивао бекства итд. је ли 
вам неко нешто говорио шта ће бити са вашом женом и децом ако 
побегнете. Ја приговарам на то јер јасно из исказа сведока да прво 
ово је сугестивно питање, а друго јасно је из исказа сведока да је 
његова породица, ја не могу да кажем добровољно с обзиром на 
ратна дејства али вероватно у страху од ратних дејстава напустила 
ту породицу добровољно заједно са породицом неког њиховог 
пријатеља. Према томе овако изводити закључке да је био уцењен 
породицом не знам шта то он да учини тачно и колико је био важан 
кад су га оставили незакључаног, мислим да је сугестивно било 
питање и на такво питање и одговор добијен на њега нису. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Даље питања? Изволите.  
Адв.ВОЈИСЛАВ ВУКОТИЋ: Хвала. Господине Накићу, ја ћу Вам 
поставити неколико питања али ево да пођем од првог питања па 
ми реците да ли сте пре овог догађаја познавали Жељка Крњајића? 
Сведок ДРАГАН НАКИЋ: Па онако, он је исто радио у Борову у 
комбинату као и ја па у аутобусу смо се знали можда некад видит 
али ријетко. 
Адв.ВОЈИСЛАВ ВУКОТИЋ: Да ли сте можда при том у то време имали 
било какве контакте са њим, у каквим сте односима били или 
можете ли нешто шире о томе рећи? 
Сведок ДРАГАН НАКИЋ: Не, здраво за здраво, ни у свађи, ништа. 
Адв.ВОЈИСЛАВ ВУКОТИЋ: Хвала. Господине Накићу, можете ли нам 
сада рећи колико дана пре напада на Ловас се то догађало у 
затвору у кући поменутог Пејића? 
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ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Цвејић. 
Адв.ВОЈИСЛАВ ВУКОТИЋ: Цвејића, извините. 
Сведок ДРАГАН НАКИЋ: Па неких шест-седам дана колико се сјећам, 
већ прошло је пуно времена, прије Ловаса. 
Адв.ВОЈИСЛАВ ВУКОТИЋ: Можете ли нам рећи прецизније ко Вас је 
и где ухапсио и привео у ту кућу? 
Сведок ДРАГАН НАКИЋ: Па мене су ухапсили на граници Товарник-
Шид, а у Товарник су ме вратили из Митровице. 
Адв.ВОЈИСЛАВ ВУКОТИЋ: Добро, ти што су Вас ухапсили да ли су 
Вас они вратили у Товарник и сместили у ту зграду? 
Сведок ДРАГАН НАКИЋ: Па нису ти који су нас ухпасили, то је била 
војска тамо на граници и били су и наши. 
Адв.ВОЈИСЛАВ ВУКОТИЋ: Добро, а коме су вас онда предали? Да ли 
знате и ко је учествовао у Вашем враћању у Товарник? 
Сведок ДРАГАН НАКИЋ: Па не знам ко је учествовао у враћању за 
Товарник. 
Адв.ВОЈИСЛАВ ВУКОТИЋ: Па добро да ли је било међу њима неког 
од тих људи који су се налазили у полицији или су били у тој кући за 
време док сте Ви тамо боравили? 
Сведок ДРАГАН НАКИЋ: Не, не, не, нису. 
Адв.ВОЈИСЛАВ ВУКОТИЋ: Па где су Вас они онда, јесу Вас директно 
одвели тамо у ту полицију или се шта друго догађало? 
Сведок ДРАГАН НАКИЋ: Па из Митровице довежени смо пред 
Цвејићеву кућу у Товарнику. 
Адв.ВОЈИСЛАВ ВУКОТИЋ: Добро, само да Вас питам ово, за време 
док сте били у том притвору у кући извесног Цвејића да ли сте били 
сами или је још неко био са Вама у том импровизованом затвору? 
Сведок ДРАГАН НАКИЋ: Па било нас је више. 
Адв.ВОЈИСЛАВ ВУКОТИЋ: А колико вас је отприлике било и да ли 
можете рећи ко је све био у тој кући са Вама? По имену наравно и 
презимену. 
Сведок ДРАГАН НАКИЋ: Божо Бажина, Мато Ћук, Томислав Гргић, 
Марко Дукић, ја мислим да се Марко зове, а Дукић презива, Перо 
Николић, Анто Маркановић, сад ми нико не долази више на памет. 
Адв.ВОЈИСЛАВ ВУКОТИЋ: Добро, хвала. Господине Накићу, овде сте 
рекли да су Вас поред тога што су Вас тукли да су Вас и испитивали. 
Можете ли рећи прецизније о чему су Вас испитивали и ко Вас је све 
испитивао? 
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Сведок ДРАГАН НАКИЋ: Па увијек је било испитивање где су 
поставите мине око Товарника, ко је у Збору народне гарде у 
Зенгама, то је већином тако било испитивање. 
Адв.ВОЈИСЛАВ ВУКОТИЋ: Да, а можете ли кажем да се изјасните по 
имену и презимену или ако то не  можете колико је ту људи 
учествовало у тим испитивањима? 
Сведок ДРАГАН НАКИЋ: Па рецимо пет-шест можда их било у 
просторији али нису сви испитивали. 
Адв.ВОЈИСЛАВ ВУКОТИЋ: Добро, а колико је људи учествовало док 
сте били у том притвору у том Вашем пребијању како сте то Ви 
рекли? 
Сведок ДРАГАН НАКИЋ: Нисам Вас чуо, опростите? 
Адв.ВОЈИСЛАВ ВУКОТИЋ: Ако можете да кажете колико је људи 
значи ових припадника полиције претпостављам или војника 
учествовало у Вашем малтретирању, пребијању итд? 
Сведок ДРАГАН НАКИЋ: Мене су тројица тукла. 
Адв.ВОЈИСЛАВ ВУКОТИЋ: Можете ли рећи ко Вас је то тачно тукао? 
Сведок ДРАГАН НАКИЋ: Милош Станимировић. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Рекао је Срдић Стефан. 
Адв.ВОЈИСЛАВ ВУКОТИЋ: Да. 
Сведок ДРАГАН НАКИЋ: Срдић Стеван. 
Адв.ВОЈИСЛАВ ВУКОТИЋ: И овај Станимировић? 
Сведок ДРАГАН НАКИЋ: Жељко Крњајић. 
Адв.ВОЈИСЛАВ ВУКОТИЋ: И Жељко Крњајић, а можете ли то у 
односу на Жељка Крњајића да  нешто ближе објасните шта је он 
заправо то Вама чинио и ако наравно можете да ли је то било и 
једном и да ли је том приликом био неко присутан од ових који су 
били притворени и од стране ових припадника полиције? Да ли је 
неко био присутан том приликом како Ви кажете да Вас је тукао 
Жељко? 
Сведок ДРАГАН НАКИЋ: Па није нико био присутан осим њих, њих је 
било пет-шест тамо. 
Адв.ВОЈИСЛАВ ВУКОТИЋ: Ових из полиције је било? 
Сведок ДРАГАН НАКИЋ: Јесте, да. 
Адв.ВОЈИСЛАВ ВУКОТИЋ: Добро, а где су се налазили ови други 
притворени за то време? 
Сведок ДРАГАН НАКИЋ: Нисам чуо? 
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Адв.ВОЈИСЛАВ ВУКОТИЋ: Ови други притворени, Ви сте рекли да је 
са Вама било више тих притворених чак има неких  података. 
Сведок ДРАГАН НАКИЋ: Они су били у другој просторији, а ми смо 
ишли на испитивање у ту просторију где је било ових припадника 
пет-шест колко их је било, сад нисам их ја бројо, а ми смо били у 
другој просторији до њих затворене. 
Адв.ВОЈИСЛАВ ВУКОТИЋ: Добро. 
Сведок ДРАГАН НАКИЋ: То је просторија до улице. 
Адв.ВОЈИСЛАВ ВУКОТИЋ: Господине Накићу, у тој ситуацији мене 
занима да ли се Вама. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Приближите тај микрофон. 
Адв.ВОЈИСЛАВ ВУКОТИЋ: У тој ситуацији занима ме, да ли се Жељко 
Крњајић обраћао Вама, да ли је нешто разговарао са Вама итд? 
Сведок ДРАГАН НАКИЋ: Јесте. 
Адв.ВОЈИСЛАВ ВУКОТИЋ: А о чему се ту радило? 
Сведок ДРАГАН НАКИЋ: Па испитивао ме исто као и други, где су 
минска поља, јесам ли у Зенгама. 
Адв.ВОЈИСЛАВ ВУКОТИЋ: Добро, хвала. Сад бих прешао господине 
Накићу на једно друго поглавље питања, па ми реците. 
Сведок ДРАГАН НАКИЋ: Може. 
Адв.ВОЈИСЛАВ ВУКОТИЋ: Да ли Ви познајете, само мало, Стјепана 
Маринковића? 
Сведок ДРАГАН НАКИЋ: Да. 
Адв.ВОЈИСЛАВ ВУКОТИЋ: Да ли је господин Маринковић у то време 
био са Вама у притвору у кући Цвејића? 
Сведок ДРАГАН НАКИЋ: Не. 
Адв.ВОЈИСЛАВ ВУКОТИЋ: Није био кажете, добро. 
Сведок ДРАГАН НАКИЋ: Не, није био. Он се, колико сам ја чуо, он се 
враћао из Ловаса и негде су га између Ловаса и Товарника 
ухватили. 
Адв.ВОЈИСЛАВ ВУКОТИЋ: Господине Накићу, ја морам да Вам 
предочим да је овај господин Стјепан Маринковић саслушан у овом 
поступку 28.05.2010. године и да је у том саслушању рекао да је он 
био са Вама у том притвору. Имате ли Ви какво објашњење на то и 
шта Ви? 
Сведок ДРАГАН НАКИЋ: Па он је био у томе притвору али су њега 
ухватили између Товарника и Ловаса, он се враћао из Ловаса и онда 
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кад су га тамо ухватили онда су га довели у тај притвор, али ја 
нисам био с њим заједно у просторијама. 
Адв.ВОЈИСЛАВ ВУКОТИЋ: Да, али то значи ако сам Вас ја добро 
разумео да је он у то време био у тој кући али није био у истој 
просторији са Вама? 
Сведок ДРАГАН НАКИЋ: Да. 
Адв.ВОЈИСЛАВ ВУКОТИЋ: А да ли сте Ви можда господине Накићу 
непосредно после овог догађаја да ли је у ствари могуће да сте се 
Ви са господином Маринковићем видели? Пошто сте нам овде данас 
испричали да сте побегли, успели из оне куће тамо из Ловаса да 
побегнете, да ли сте се виђали после овог догађаја са овим 
господином Маринковићем? 
Сведок ДРАГАН НАКИЋ: После догађаја у Ловасу мислите? 
Адв.ВОЈИСЛАВ ВУКОТИЋ: Да, после догађаја не само у Ловасу него 
после овог изласка Вашег из те куће итд., па сте били тамо како сте 
већ објаснили успели да побегнете, да ли сте се после тог догађаја? 
Сведок ДРАГАН НАКИЋ: Мислим да сам га једном или евентуално 
два пута видио на Малом Лошињу на мору. 
Адв.ВОЈИСЛАВ ВУКОТИЋ: Тек касније, а добро непосредно пре овог 
Вашег саслушања да ли сте Ви имали било какав контакт са њим, да 
ли он живи у Товарнику? Претпостављам да Ви живите у Товарнику 
сада. 
Сведок ДРАГАН НАКИЋ: Сада да. Сада живимо обадвојица. 
Адв.ВОЈИСЛАВ ВУКОТИЋ: Добро, сада живите. Да ли сте се пре овог 
суђења можда видели и разговарали о овом случају? 
Сведок ДРАГАН НАКИЋ: Не уопће. 
Адв.ВОЈИСЛАВ ВУКОТИЋ: Добро. Кад сам Вам мало пре господине 
Накићу рекао да је овај сведок Маринковић рекао да је био у то 
време у Товарнику у тој кући итд. морам да Вам предочим и то да он 
уопште није рекао да је Жељко Крњајић учествовао у Вашем 
пребијању или да Вас је на било који други начин злостављао. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Само мало сачекајте, и он је тврдио да нису 
били заједно у просторији, него је он био, па како ће он то да каже 
ако није био присутан. 
Адв.ВОЈИСЛАВ ВУКОТИЋ: Госпођо председнице, ја говорим о томе, 
разумем ја ово и то ћу Вам објаснити, говорим о томе да он није 
рекао у свом исказу говорио о томе да је он пребијан итд. да су га 
тамо тукли али није рекао да га је тукао Крњајић, тај сведок. 

ВР
З 0

38
0



21/33 
Транскрипт аудио записа 

са главног претреса од 27. децембра 2010. године 

-видеоконференцијска веза са Жупанијским судом у Вуковару- 

 
 

ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Па шта? 
Адв.ВОЈИСЛАВ ВУКОТИЋ: Па то само хоћу да предочим. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Па то није примедба на његов исказ. 
Адв.ВОЈИСЛАВ ВУКОТИЋ: Добро али без обзира да ли се он налази 
или нису, да ли у питању је сазнање. Добро. Ја мислим могу да 
кажем то само да констатујем да то он није рекао и ту нема 
никаквих проблема судија. Добро, идемо даље. Ево сад ћу Вам ја, 
господине Накићу да ли Ви познајете Златка Гргића? 
Сведок ДРАГАН НАКИЋ: Нисам чуо, може ли гласније? 
Адв.ВОЈИСЛАВ ВУКОТИЋ: Да ли Ви познајете Златка Гргића? 
Сведок ДРАГАН НАКИЋ: Златка Гргића, да. 
Адв.ВОЈИСЛАВ ВУКОТИЋ: Тако је. Да ли сте се Ви непосредно после 
ових дешавања у овој кући Цвејића видели негде и где и после 
Вашег оног успешног бекства итд.? 
Сведок ДРАГАН НАКИЋ: Па видимо се ми сваки дан. 
Адв.ВОЈИСЛАВ ВУКОТИЋ: Добро, да ли сте се можда непосредно 
после ових догађања видели у Опатовцу на неком мосту? 
Сведок ДРАГАН НАКИЋ: Па могуће, могуће, не  могу тврдити али 
могуће је. 
Адв.ВОЈИСЛАВ ВУКОТИЋ: Да ли сте му Ви тада, ако је  могуће да сте 
се видели, да ли се сећате да је ту било неког разговора о свим 
овим дешавањима и о овоме што сте Ви доживљавали том 
приликом? 
Сведок ДРАГАН НАКИЋ: Па било је разговора, да. Ја мислим баш да 
и он, нисам сигуран. Златко Гргић, а има их више Гргића у 
Товарнику. 
Адв.ВОЈИСЛАВ ВУКОТИЋ: Златко, Златко. 
Сведок ДРАГАН НАКИЋ: Рекли сте Златко? 
Адв.ВОЈИСЛАВ ВУКОТИЋ: Златко, Златко. 
Сведок ДРАГАН НАКИЋ: Је, је, био сам, и с њим сам побјегао из 
Опатовца у Нијемце. 
Адв.ВОЈИСЛАВ ВУКОТИЋ: Тако је, да. Добро. Видите, само ми молим 
вас реците ако можете да ли сте му Ви тада, пошто сам Вас питао да 
ли сте уопште разговарали о овим догађајима, да ли сте му тада 
рекли ко Вас је све тукао и малтретирао у том затвору? 
Сведок ДРАГАН НАКИЋ: Па сад се не сјећам јесам ли му то причао, 
могуће је. 
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Адв.ВОЈИСЛАВ ВУКОТИЋ: Да ли сте му можда рекли нешто везано за 
Жељка Крњајића? 
Сведок ДРАГАН НАКИЋ: Не сјећам се. 
Адв.ВОЈИСЛАВ ВУКОТИЋ: Па ево ја морам опет да Вам предочим да 
је овај господин, не да предочим, него да кажем, Златко Гргић 
саслушан такође у овом поступку и то 21.10.2009. године он у том 
свом исказу сведочи да је видео да сте Ви били крвави, да сте се, да 
су неке последице тих повређивања и тако даље, али такође није 
рекао да Вам је те повреде, да сте Ви њему рекли да Вам је те 
повреде нанео. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Па ја не разумем ово Ваше предочавање. 
Предочавамо нешто што је контрадикторно. 
Адв. ВОЈИСЛАВ ВУКОТИЋ: Судија, ја не предочавам, само 
констатујем. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Па нема шта да констатујете на овај начин. 
Адв. ВОЈИСЛАВ ВУКОТИЋ: Судија, ја. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јер Ви можете да предочите ако постоји нека 
контрадикторност. Сведок је причао да се не сећа шта је причао том 
сведоку Златку Гргићу и Ви сад предочавате нешто што ничему не 
служи. 
Адв. ВОЈИСЛАВ ВУКОТИЋ: Судија, овај сведок, само да Вам објасним 
молим Вас. Ево, будите стрпљиви, само да Вам објасним, овај сведок 
је рекао у свом исказу да кад су се срели у Опатовцу. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ма знам ја шта је све сведок рекао. 
Адв. ВОЈИСЛАВ ВУКОТИЋ: Само дозволите да завршим реченицу, 
ако можете. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Изволите. 
Адв. ВОЈИСЛАВ ВУКОТИЋ: Ево, завршавам тиме, и да су се срели и 
да му је он рекао то, то, то. Из тога што је отприлике што сам ја 
рекао, из тога не произилази да је он уопште поменуо Крњајића као 
неког актера у томе свему. Ево нека буде то и нека моја примедба, 
не мора бити питање, ако се слажете. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не знам шта бисте питали човека, питали сте 
га, рекао је не сећам се. 
Адв. ВОЈИСЛАВ ВУКОТИЋ: Па добро, онда је моја примедба у овом 
смислу. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: На кога примедба, на шта? У конкретном 
случају сада саслушавамо сведока и на шта је то примедба? 
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Адв. ВОЈИСЛАВ ВУКОТИЋ: Па то је примедба на. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: На шта? 
Адв. ВОЈИСЛАВ ВУКОТИЋ: На казивање сведока да га је овај тукао, 
што не стоји и не произилази из ових исказа, Жељко. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро. Идемо даље да не губимо време. 
Адв. ВОЈИСЛАВ ВУКОТИЋ: Па нема, нема шта да губимо. Судија ми 
губимо овде доста времена, али ја мислим да је то све у интересу 
правде и истине и немојте тако мислим. Ја заиста покушавам 
коректно, не постављам никаква недозвољена питања, и ево 
завршавам ја тиме, нећу ни да наравно одузимам време осталим 
колегама. Али ипак и Ви нас морате да разумете, ми вршимо неку 
своју дужност, имамо право и ето да питамо за све оно што мислимо 
да је у интересу нашег клијента. Добро, ево ја, будући да ће 
вероватно и мој брањеник постављати питања и овај сведоку, ево ја 
сам иначе мислио, није то због Ваше интервенције, да овим и 
завршим. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Даље? Има ли неко од бранилаца питања? 
Нема? Од оптужених? Изволите. 
Опт. ЉУБАН ДЕВЕТАК: Оптужени Љубан Деветак. Добар дан 
господине Гргићу. Накић, извињавам се. Љубан Деветак ако ме 
нисте разумели. 
Сведок ДРАГАН НАКИЋ: Реците. 
Опт. ЉУБАН ДЕВЕТАК: Ја Вас молим господине да кажете пре 
20.9.91.године, у Товарнику да ли је дошло до сукоба између 
мештана Хрвата и мештана Срба, мислим на оружани сукоб.  
Сведок ДРАГАН НАКИЋ: Не. 
Опт. ЉУБАН ДЕВЕТАК: А реците ми молим Вас, да ли је војска 
интервенисала у Товарнику због запречавања њихових конвоја од 
стране мештана овај Товарника за евентуални прелазак конвоја у 
правцу Вуковара? 
Сведок ДРАГАН НАКИЋ: Па то ја не знам. 
Опт. ЉУБАН ДЕВЕТАК: Па јел знате онда уопште због чега је дошло 
до уласка ЈНА овај, у Товрник? 
Сведок ДРАГАН НАКИЋ: Господине, овако, ја Вас уопште не познам, 
ја нисам дошао свједочит против Вас. Ја не знам шта Ви мене сад 
испитујете. 
Опт. ЉУБАН ДЕВЕТАК: Мене занима. 
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Сведок ДРАГАН НАКИЋ: Ја не сведочим против Вас ништа, ја Вас 
уопће не познам. 
Опт. ЉУБАН ДЕВЕТАК: Господине, схватам ја, ја Вас питам за да ли 
знате које су околности довеле до напада ЈНА на место Товарник? 
То Вас питам. 
Сведок ДРАГАН НАКИЋ: Па како би ја знао? 
Опт. ЉУБАН ДЕВЕТАК: Па у реду је ако не знате, не знате јел тако? 
Та кућа о којој сте данас говорили да сте овај, дошли из Цвејићеве 
куће, односно где сте доведеник, па у односу на Цвејићеву кућу и у 
односу на бензинску пумпу где се налази та кућа коју сте Ви данас 
помињали? 
Сведок ДРАГАН НАКИЋ: Мислите на Цвејићеву кућу? 
Опт. ЉУБАН ДЕВЕТАК: Не, не, из Цвејићеве куће где сте одведени 
пре поласка ка Ловасу? 
Сведок ДРАГАН НАКИЋ: Од Вучковића куће мислите? 
Опт. ЉУБАН ДЕВЕТАК: Да, да. 
Сведок ДРАГАН НАКИЋ: Пере Вучковића? 
Опт. ЉУБАН ДЕВЕТАК: Јесте. Шта је било. 
Сведок ДРАГАН НАКИЋ: Она се налази од Цвејићеве куће, од 
бензинске према Шиду с леве стране. 
Опт. ЉУБАН ДЕВЕТАК: С леве стране? Шта је било у тој кући? 
Сведок ДРАГАН НАКИЋ: Не знам шта је било, ја сам био пред кућом 
и био сам пред кућом где је била горе рампа од онога Мајковића, то 
је мало даље, исто према Шиду мислим одмах да је прва улица лево. 
Опт. ЉУБАН ДЕВЕТАК: Па видите господине, овај лисац кад је 
сведочио, лимар тај, Маринковић, он каже није се могао сетити овај, 
ко је власник те куће за коју Ви тврдите да је Вучковић Петар, да је 
ту писало овај, војна команда.  
Сведок ДРАГАН НАКИЋ: Војна команда је писало на тој кући од 
Вучковића не, него од Мајковића не знам му име. 
Опт. ЉУБАН ДЕВЕТАК: А колико је она далеко од ове куће 
Вучковића? 
Сведок ДРАГАН НАКИЋ: То је према Шиду улица прва лево. 
Опт. ЉУБАН ДЕВЕТАК: Значи. 
Сведок ДРАГАН НАКИЋ: С десне стране кућа. 
Опт. ЉУБАН ДЕВЕТАК: 100-150 метара далеко од ове јел тако? 
Сведок ДРАГАН НАКИЋ: Кућа на кат од жуте фасадне цигле. 
Опт. ЉУБАН ДЕВЕТАК: Жута фасадна цигла?  
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Сведок ДРАГАН НАКИЋ: Јесте. 
Опт. ЉУБАН ДЕВЕТАК: Хвала лепо. Реците ми да ли се сећате том 
приликом пре поласка да ли је узимано неко оружје, допуна неког 
оружја на бензинској пумпи? Ако се сећате, ако не ником ништа. 
Сведок ДРАГАН НАКИЋ:  Не, како би знао? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Још нам претходно питање. 
Опт. ЉУБАН ДЕВЕТАК: Добро. Хвала Вам лепо. 
Сведок ДРАГАН НАКИЋ: И Вама. 
Опт. ЖЕЉКО КРЊАЈИЋ: Добар дан господине Накићу. Жељко 
Крњајић. 
Сведок ДРАГАН НАКИЋ: Добар дан Жељко. 
Опт. ЖЕЉКО КРЊАЈИЋ: Познамо се. 
Сведок ДРАГАН НАКИЋ: Познамо, како не. 
Опт. ЖЕЉКО КРЊАЈИЋ: Види вако Драгане, прво би те питао то кад 
си враћен из Београда, Митровице, Шида у Товарник, реко си 
одозада, овај, ја знам ди је то и шта је то. Да ли би хтео да објасниш 
суду да су то, да је то једна обична. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Немојте да одговарате Ви га питајте, па ће он 
да одговори шта. 
Опт. ЖЕЉКО КРЊАЈИЋ: Јел можеш објаснити које су то просторије 
иза, озада како си рекао? Јел то лични на неке затворе? 
Сведок ДРАГАН НАКИЋ: Како  ми овде зовемо нус просторије, ди смо 
спавали иза после. 
Опт. ЖЕЉКО КРЊАЈИЋ: Нема тамо решетака, врата неки? 
Сведок ДРАГАН НАКИЋ: Врата јел имају? 
Опт. ЖЕЉКО КРЊАЈИЋ: Жељезни врата, решетака, не личи на неки 
затвор? 
Сведок ДРАГАН НАКИЋ: Не, не, не. 
Опт. ЖЕЉКО КРЊАЈИЋ: Да, у реду. 
Сведок ДРАГАН НАКИЋ: Дрвена врата нормална. Само су била под 
кључом. 
Опт. ЖЕЉКО КРЊАЈИЋ: Јел могу судија једну слику да покажем да 
питам јел позна човека? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Па не знам шта је слика, нисте нам је никад 
показали. 
Опт. ЖЕЉКО КРЊАЈИЋ: Па кад сам стигао?  
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да погледам. А ко је то? 
Опт. ЖЕЉКО КРЊАЈИЋ: Управник. 
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ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Где? 
Опт. ЖЕЉКО КРЊАЈИЋ: У Товарнику. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: На документ-камери, ако човек може да. Како 
се зове тај човек? 
Опт. ЖЕЉКО КРЊАЈИЋ: Јоргић Љубо. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Питајте даље док се ова слика не прикаже. 
Опт. ЖЕЉКО КРЊАЈИЋ: Види Драгане, имао сам овде преко 100 
питања за тебе, а питаћу те само 2-3 али кратко, јасно и ако можеш 
поштено одговори на њих. 
Сведок ДРАГАН НАКИЋ: Оћу одговорит сигурно поштено. 
Опт. ЖЕЉКО КРЊАЈИЋ: На питање тужиоца. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Само мало, ево пита Вас оптужени Жељко 
Крњајић да ли препознајете ово лице са фотографије коју је он 
приложио суду и рекао ко је то. Ко? Како да не може.Јесте ли 
видели ову фотографију господине Накићу? 
Сведок ДРАГАН НАКИЋ: Не, нисам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Само моменат. Ево сада је видите. 
Сведок ДРАГАН НАКИЋ: Видим, али не видим ко је. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли препознајете то лице? 
Сведок ДРАГАН НАКИЋ: Мало је глава на страну па не. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А реците ми да ли је Вама јасна ова 
фотографија? Да ли јасно видите фотографију? Да приђе до 
монитора. 
Сведок ДРАГАН НАКИЋ: Не познам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро. Хвала. 
Опт. ЖЕЉКО КРЊАЈИЋ: Рекао си теби и господину лисцу. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Само мало, моменат. 
 
 Констатује се да је оптужени Жељко Крњајић приложио 
списима предмета фотографију  за коју тврди да је на истој 
Јоргић Љубо управник затвора у Товарнику, у полицијској 
станици.  
 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А ког то затвора? 
Опт. ЖЕЉКО КРЊАЈИЋ: Молим? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Рекли сте управник затвора. Ког затвора? 
Опт. ЖЕЉКО КРЊАЈИЋ: У полицијској станици притвора. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: У полицијској станици. Идемо даље. 

ВР
З 0

38
0



27/33 
Транскрипт аудио записа 

са главног претреса од 27. децембра 2010. године 

-видеоконференцијска веза са Жупанијским судом у Вуковару- 

 
 

Опт. ЖЕЉКО КРЊАЈИЋ: Рекао си Драгане, Крњајић је наредио се 
крене за Ловас а господин Маринковић кад је давао свој исказ 
13.9.2007., на питање ко вас изводи из притвора, он одговара и то 
да не знам, дошли су њих двојица, пакујте се и идите и тако. Зар ти 
и даље тврдиш да сам ја дошао по вас и рекао да се иде? 
Сведок ДРАГАН НАКИЋ: Жељко, сигурно нисам ја рекао да се иде на 
Ловас. 
Опт. ЖЕЉКО КРЊАЈИЋ: Ја те питам за мене. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Само мало, па сачекајте да одговори ако сте му 
поставили питање. Изволите. Реците господине Накићу шта сте 
планирали, прекинуо Вас је. 
Сведок ДРАГАН НАКИЋ: Сигурно ја нисам рекао да се иде на Ловас, 
нисам ни хтио да идем тамо. А зашто си ти рекао да ја и Лисац 
идемо то ти најбоље знаш.   
Опт. ЖЕЉКО КРЊАЈИЋ: Знам, знам и рећи ћу ти сад. Данас си на 
питање тужиоца рекао Крњајић ме тукао ту и тамо. Ја те молим 
определи се, јел сам те туко или нисам? Реци шта то значи ту и 
тамо? 
Сведок ДРАГАН НАКИЋ: Жељко то је прошло 20 година, молим те ти 
сад тамо реци, видио си ме каки сам био, јел сам ја добиво батине 
тамо? 
Опт. ЖЕЉКО КРЊАЈИЋ: Ја те питам за мене Драгане, за моје руке. 
Сведок ДРАГАН НАКИЋ: Јел се ја могу сетити јел си ме ти ударио, 
три пута, два пута или десет пута кад сам падао у несвест и све и 
кад ме Станимировић и кад сте ме стављали на онај пољски 
телефон. Ја ти исто ко брату говорим, ја нећу рећи на тебе оно што 
није, а нисам се могао ни ја свега сетити након 20 година. 
Опт. ЖЕЉКО КРЊАЈИЋ: Добро. Ја тврдим да те нисам туко. 
Сведок ДРАГАН НАКИЋ: Ја исто тврдим можда си ме ти и спасио, 
могао си ме убит кад си хтио. 
Опт. ЖЕЉКО КРЊАЈИЋ: Па то сам ти сад на крају и хтео да кажем. 
По наредби једног пуковника и једног капетана вас два сте 
поведени за Ловас да будете пуштени. Господин Лисац је пуштен 
знаш, јел си био тамо ди је Лисац пуштен? 
Сведок ДРАГАН НАКИЋ: Ди јел сам био? 
Опт. ЖЕЉКО КРЊАЈИЋ: Молим? 
Сведок ДРАГАН НАКИЋ: Ди јел сам био? 
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Опт. ЖЕЉКО КРЊАЈИЋ: Кад је Лисац пуштен, јел си био одмах ту 
близу њега? 
Сведок ДРАГАН НАКИЋ: Па није Лисац пуштен, Лисац је скочио у 
ону провалију. 
Опт. ЖЕЉКО КРЊАЈИЋ: Па добро, Лисац је гурнут, пуштен Драгане 
да оде. 
Сведок ДРАГАН НАКИЋ: Па не знам, не знам ја, ја не знам то. Знам 
да је он пао у провалију и утекао је. 
Опт. ЖЕЉКО КРЊАЈИЋ: Јел сам ја скочио за њим? 
Сведок ДРАГАН НАКИЋ: А сад се већ не сјећам. Могуће је, могуће је. 
Опт. ЖЕЉКО КРЊАЈИЋ: Није могуће, већ јесам, скочио сам ја за 
њим и рекао му. 
Сведок ДРАГАН НАКИЋ: Не могу рећ да јеси кад нисам сигуран. 
Опт. ЖЕЉКО КРЊАЈИЋ:  Да се примири кад одемо, да оде. Тад си 
требао и ти бит пуштен, али је дошло до једне мале побуне од неких 
добровољаца, откуд пуштен? Откуд ово, оно, онда смо тебе одвели у 
ту кућу што ти кажеш. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Па добро шта је сада ово? 
Опт. ЖЕЉКО КРЊАЈИЋ: Примедба на његово, само да му кажем. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Реците која је примедба, шта он то није рекао? 
Опт. ЖЕЉКО КРЊАЈИЋ: Па не, човек је рекао можда си ме и ти 
спасио. Ја кажем јесам, сад ћу ти рећи како. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро. То није примедба. Онда је значи, 
слажете се. 
Опт. ЖЕЉКО КРЊАЈИЋ: Да говорим, ако могу да завршим, немам 
питања ето само то да кажем. 
Сведок ДРАГАН НАКИЋ: Ако си ме спасио, хвала ти. 
Опт. ЖЕЉКО КРЊАЈИЋ: Па види Драгане, ја мислим да се ти мораш 
сјећат покојни Милорад и ја кад смо ошли с тобом у то задње 
двориште, реци ми колики је то подрум? 
Сведок ДРАГАН НАКИЋ: Нисам те чуо. 
Опт. ЖЕЉКО КРЊАЈИЋ: Колики је тај подрум? Колико је то велик 
подрум? 
Сведок ДРАГАН НАКИЋ: Па не знам, можда 3х3 или колико, знам да 
је био кромпир доле неки и вреће. Код  Рудића мислиш? 
Опт. ЖЕЉКО КРЊАЈИЋ: Тако је. Подрум је јако мали, улазна врата 
подрум и нема а од те просторије од неког шпер-плоче, неког 
лесонита су једна улазна врата без браве, без кваке, без ланца, без 
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катанца овај, и у тој кући живи један Србин и једна Хрватица и они 
су чак изразили жељу да дођу овде да то потврде да је то тако ако 
треба. И веруј ми Драгане. 
Сведок ДРАГАН НАКИЋ: Потврдићу и ја само реци шта. 
Опт. ЖЕЉКО КРЊАЈИЋ: Па то да смо те оставили кад ми кренемо да 
кренеш и да идеш једноставно нисмо хтели те ни везат, ни пуцат, ни 
тућ, ни малтретират, ни убит, што кажеш могли смо се хиљаду пута 
успут. Јер ми смо имали наредбу. 
Сведок ДРАГАН НАКИЋ: У то вјерујем. 
Опт. ЖЕЉКО КРЊАЈИЋ: Ми смо имали наредбу да вас двојица 
будете пуштени. 
Сведок ДРАГАН НАКИЋ: У то вјерујем да си ми мого направит шта си 
хтио, али ниси. 
Опт. ЖЕЉКО КРЊАЈИЋ: Јел верујеш да је то тако? 
Сведок ДРАГАН НАКИЋ: Вјерујем. 
Опт. ЖЕЉКО КРЊАЈИЋ: Хвала ти Драгане. 
Сведок ДРАГАН НАКИЋ: Хвала и теби. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро. Од оптужених? Нема више нико 
никаквих питања? А реците ми господине Накићу нисам тачно 
разумела колико пре напада сте Ви доведени у ту кућу? Пре тог 
артиљеријског напада? Да ли је то било у ноћним часовима, у 
јутарњим? 
Сведок ДРАГАН НАКИЋ: Па то је било негде 2-3 сата иза пола ноћи, 
сад не знам ја нисам имао сат на руци да би знао. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро. 
Сведок ДРАГАН НАКИЋ: Али отприлике иза пола ноћи па до пред 
рано јутро, још није свануло било. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А помињете, кажете вођени сте, иза Вас је 
ишла нека војска. Каква је то војска била са Вама то кад сте дошли у 
Ловас и у ту кућу? 
Сведок ДРАГАН НАКИЋ: Па претпостављам да су били из Ваљева 
добровољци који су мене тукли у тој колони кад смо ишли том 
главном цестом Товарник-Вуковар. А овај Лисац, он је био на 
почетку код Жељка Крњајића, њега није нико пипнуо, мене су 
пребили тамо.  
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А реците ми кад кажете били сте ту у кући код 
доктора Цвејића где је била милиција смештена, каква је то 
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милиција била смештена у кући доктора Цвејића? Која је то 
милиција? 
Сведок ДРАГАН НАКИЋ: Милиција једна. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Која? 
Сведок ДРАГАН НАКИЋ: Која? Од ових доборовљаца, они нису 
ниједан били прије полицајци ту. Жељко Крњајић, Душан Ступар, 
Станимировић, овај, онај, мислим већ сам набројао. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јесу ли они имали неке униформе? 
Сведок ДРАГАН НАКИЋ: Јесу.  
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Какве су то униформе биле? 
Сведок ДРАГАН НАКИЋ: Од милиције оне светло-плаве, ја мислим да 
је светло-плава то боја била. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли је имало на тим униформама неко 
обележје? 
Сведок ДРАГАН НАКИЋ: Милиција а неки су били у маскирним 
униформама САО Крајине. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А реците ми та маскирна униформа САО  
Крајине, је ли то била она полицијска маскирна униформа или војна, 
мислим да ли је била плава маскирна или зелена маскирна? 
Сведок ДРАГАН НАКИЋ: Зелена маскирна.  
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли су Вас ту у тој кући Цвејића где сте били 
кажте и тучени, да ли су Вас терали неке песме да певате?  
Сведок ДРАГАН НАКИЋ: Мислим да да, али не могу се сјетит са 
сигурношћу али мислим да да. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А реците ми тај моменат када то кажете ишли 
сте цестом, па сте ишли после кроз неке кукурузе, јесте ли Ви 
видели ту ситуацију кад Стјепан Маринковић је побегао или је 
пуштен или шта ја знам, Ви тврдите да је он побегао, односно да се 
бацио доле, гурнут или шта ја знам, јесте ли Ви били присутни ту 
тад и видели то? 
Сведок ДРАГАН НАКИЋ: Јесам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Па шта се то десило у том тренутку? Да ли он 
бежи? Или је пуштен или како се то десило? Да ли сте Ви то 
гледали? 
Сведок ДРАГАН НАКИЋ: Како нисам гледао кад сам био метар један 
од њега. Сад јел он пао у ту провалију и скотрљао се доле, то је 
било вероватно високо и 20-так метара, у ствари, према доле ниско. 
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А и после су за њим пуцали а мислим по моме сећању сад да је 
Крњајић рекао «немој да пуцате». Мислим. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А реците ми да ли сте Ви имали неки ауто Ваш? 
Сведок ДРАГАН НАКИЋ: Да. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Шта се десило са тим Вашим аутом, да ли је то 
неко одузео? 
Сведок ДРАГАН НАКИЋ: Молим? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Путнички ауто Ваш је ли то неко Вама одузео? 
Шта се десило са тим аутом? 
Сведок ДРАГАН НАКИЋ: Одузели су ми овде одмах на граници 
Товарник-Шид, али сам ја то ауто после нашао у Борову Селу 
користила га је равнатељица основне школе и полиција ми га је 
вратила. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А ко је то одузео тај ауто? 
Сведок ДРАГАН НАКИЋ: Па не знам ја ко ми је одузео, војска је била 
на граници. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро. Има ли пуномоћник питања? Молим? А 
што сад реметите ред испитивања малопре се нисте сетили. 
Изволите даље. 
СЛАВИЦА ЈОВАНОВИЋ: Славица Јовановић, пуномоћник оштећених. 
Да ли су у тој Цвејићевој кући у Товарнику долазили припадници 
Југословенске народне армије? 
Сведок ДРАГАН НАКИЋ: Па не могу ја то знат. 
СЛАВИЦА ЈОВАНОВИЋ: Добро. А да ли знате шта је оптужени 
Жељко Крњајић у том периоду обављао? Коју је дужност обављао?  
Сведок ДРАГАН НАКИЋ:  Командир милиције те. 
СЛАВИЦА ЈОВАНОВИЋ: А које милиције? 
Сведок ДРАГАН НАКИЋ: Не знам како мислите које милиције? 
СЛАВИЦА ЈОВАНОВИЋ: Милиције Товарника или. 
Сведок ДРАГАН НАКИЋ: Вјеројатно милиције Товарника да које? 
СЛАВИЦА ЈОВАНОВИЋ: Да. А да ли знате да ли се у тој кући 
помињао нека милиција Ловаса, територијална одбрана Ловаса? 
Сведок ДРАГАН НАКИЋ: Било је ту и Ловашчана, био је тај што је 
Жељко га малопре споменио, тај покојни ево не могу се сад сјетит 
презимена, било је ту и Ловашчана у милицији исто. 
СЛАВИЦА ЈОВАНОВИЋ: А да ли је те ноћи уочи напада на Ловас, да 
ли сте видели неко постројавање те војске? 
Сведок ДРАГАН НАКИЋ: Прије напада на Ловас? 
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СЛАВИЦА ЈОВАНОВИЋ: Пре напада, да пре напада. 
Сведок ДРАГАН НАКИЋ: Па видио сам кад су ме довезли испред те 
куће и били смо код тога Петра Вучковића, горе код тога Мајковића 
и на бензинској је било овамо, али нисам ја могао све видети, то је 
све било пуно возила. 
СЛАВИЦА ЈОВАНОВИЋ: А ко Вам је конкретно овај, издао наредбу да 
уђете у то војно возило које Вас је одвезло неке? 
Сведок ДРАГАН НАКИЋ: Па не знам како би знао ко ми издао 
наредбу да уђем у возило? 
СЛАВИЦА ЈОВАНОВИЋ: Добро. А да ли. 
Сведок ДРАГАН НАКИЋ: Жељко је Крњајић рекао да идемо за Ловас 
ја и Лисац а ко је издао наредбу за улазак у возило, како би ја знао? 
СЛАВИЦА ЈОВАНОВИЋ: Добро. А да ли знате ко Вам је рекао кад сте 
излазили из та војна возила да кренете значи, преко поља испред 
војске? 
Сведок ДРАГАН НАКИЋ: Не знам. 
СЛАВИЦА ЈОВАНОВИЋ: Хвала. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Изволите. Има ли допунских? Хтели сте 
Николаидис питање, мада убудуће се трудите да идете редом. 
Опт.АЛЕКСАНДАР НИКОЛАИДИС: Оптужени Николаидис Александар. 
Хтео сам да га питам само да ли је видео ту пред Ловас, када су тог 
Лисца одвезали? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јесте ли чули питање и разумели? Јесте ли 
видели? 
Сведок ДРАГАН НАКИЋ: Не, може поновити. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Пита Вас оптужени да ли сте видели када су тог 
Лисца одвезали? 
Сведок ДРАГАН НАКИЋ: Па нисам ја могао видити када су га 
одвезали, ја сам видио кад је пао у ону провалију и кад је побегао. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А реците ми на ово питање јесте ли то Ви били 
везани Ви и Лисац? 
Сведок ДРАГАН НАКИЋ: Били смо везани пластичним лисицама. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Пластичним лисицама? Добро. Хоћете у WC? 
Добро. 
 
 
 Довршено сведочење. 
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Опт. ПЕТРОНИЈЕ СТЕВАНОВИЋ:  Немам питање, али потврде са,м 
хтео да предам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Шта? Ништа Вас не разумем. 
Опт. ПЕТРОНИЈЕ СТЕВАНОВИЋ:  Хтео сам потврде оне да предам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: То ћемо, није сада моменат, ако немате питања 
за сведока. Господине Накићу, захваљујем Вам се што сте се 
одазвали да сведочите. Да ли је можда сведок Ана Пољак приступла 
у суд у Вуковару? Ако није, да завршимо са данашњим претресом. 
Судија ЈАДРАНКА КУРБЕЛ: Није приступила, сведокиња није 
приступила. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Добро, у реду, захваљујем се. 
Судија ЈАДРАНКА КУРБЕЛ: Ако је могуће да се договоримо за 
сведочење Марка Кесегића. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Ја мислим да смо Вам послали тај један допис 
факсом да не бисмо се сада растурили у три дана, да све буде 29., 
оба сведока. 
Судија ЈАДРАНКА КУРБЕЛ: Нисам добила тај  допис. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Добро, онда значи сведок Дарко Мартиновић и 
сведок Марко Кесегић да буду 29. децембра 2010. године у 9,30. Да 
ли је у реду? 
Судија ЈАДРАНКА КУРБЕЛ: Добро, у реду је, договорено. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Пошто сте нам написали, ако можемо у исти 
дан да саслушамо. 
 

Суд доноси 
 

Р Е Ш Е Њ Е 
 

Главни претрес СЕ ПРЕКИДА у 11,12 часова и биће 
настављен дана: 

29. децембра 2010. године, 
са почетком у 9,30 часова. 

 
 

 Довршено. 
 
ЗАПИСНИЧАР                                 ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА-СУДИЈА  
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